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Protokoll samverkansgrupp tillika skyddskommitté  

för Regionservice  
 

 

Tid:      Onsdag 29 januari 2020 kl. 08:30 – 11:00 

  

Plats:   Murstocken, Fiskaregatan 4 

 

För arbetsgivarparten: Torbjörn Svanberg, ordförande 

  Svetlana Kontic, HR-chef/sekreterare  

    

För arbetstagarparten:  Maj-Lis Adolfsson, Vision 

  Dragica Grahovac, SACO 

  Görel Stoltz, Kommunal 

  Charlotte Karlsson, Kommunal 

    

   

 

 

Dagordning 

 

 

§ 7 Mötets öppnande 

 

§ 8 Val av protokolljusterare 

 Torbjörn Svanberg justerar tillsammans med fackliga representanter 

 dagens protokoll. Charlotte Karlsson justerar för Kommunal. 

 

§ 9 Godkännande av dagordning 

 Dagordning godkänns. Beslutärendet avseende avdelningschef för 

 Servicecenter tas bort. Övriga ärenden: Transport av avlidna, HS Halmstad 

 och Skanning. 

 

§ 10 Föregående mötesprotokoll 

 Föregående mötesprotokoll godkänns. 
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§ 11 Informations- och dialogärenden 

 

1. Driftnämndens ärenden 200212 
Torbjörn Svanberg redogjorde för ärenden till driftnämnden den 12 februari 
2020 enligt ärendelista.  
 
Särskilt berördes: 

- Årsrapport 2019, preliminär rapport som skickats till Regionkontoret. 
Den officiella årsrapporten ska vara inne till den 14 februari. 

- Rapport internkontroll 3/2019 
- Lönestrategi 2020   

 

2. Flytt till nya lokaler, Stab och ledning 
Torbjörn Svanberg informerade att nytt sökuppdrag har lämnats in till 

Regionfastigheter. Det finns nu två förslag och besök i de nya lokalerna ska 

göras under vecka 6. 

 

3. Chefsuppdrag för området Kost och logistik 
Torbjörn Svanberg informerade att chefsuppdraget för områdeschef Kost och 

logistik går ut i augusti 2020. Synpunkter från de fackliga företrädarna ska 

inkomma under februari månad.  

 

4. Verksamhetsförändring på grund av beslut avseende inköp av 
 konvertering (repro) 
Torbjörn Svanberg informerade att i somras fattade regiondirektören beslut om 

att regionen skulle avveckla trycksaker och använda ett upphandlat företag. 

En funktion fanns då kvar, kuverteringen. Vi köper idag kuvert och sätter på 

sträckkoder avseende vilken förvaltning som ska ha kuverten. RGS fick ett 

utredningsuppdrag hur kuvertering ska hanteras i framtiden. Beslutsunderlag 

lämnades i januari till RLG. Beslut har fattats av regiondirektören att 

konvertering successivt ska avvecklas. De kuvert som finns i verksamheten 

och på lager ska förbrukas. När dessa har använts så ska beställning göras till 

det upphandlade företaget. För kärnverksamheten innebär detta att avrop görs 

från Webbsesam och kuverten kommer att vara frankerade.  

 

Görel Stoltz, Kommunal, undrar om det inte borde finnas kuvert som är utan 

streckkoder och som ska kunna användas internt eftersom man ibland inte vill 

skicka känsligt material i bud påse. Arbetsgivaren tar frågan med sig.  

 

För Regionservice innebär det att kuvertingsfunktionen avvecklas under 2020. 

Funktionen kommer att avvecklas successivt och omplacering för medarbetare 

kommer att genomföras.  
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5. Uppföljning av risk- och konsekvensanalys, Receptionen 
Torbjörn Svanberg informerade att nästa gång kommer vi genomföra 

uppföljningen av risk- och konsekvensanalys för Receptionen på HS i 

Halmstad. 

 
6.  Benchmarking, Kost och städ 
Torbjörn Svanberg informerade om benchmarking inom Kost- och städ som 

redovisades för nämnden förra året. Regionservice deltar i ett nätverk – Best 

Service och syftet är att utveckla servicefrågor inom hälso- och sjukvården.  

 
7. Varuförsörjning Kundnöjdhet 
Torbjörn Svanberg informerade om mätningen av varuförsörjning som gjordes 

i november. Varuförsörjningen fick generellt sätt bra siffror utom på 

beställningssystemet som inte är tillräckligt användarvänligt. Arbetsgivaren 

behöver se över beställningssystem.  

 
8. Chefstillsättning av Servicecenter 
Torbjörn Svanberg informerade att avdelningschefen för servicecenter har 

sagt upp sig och sluta den 31 mars. Det finns två huvudalternativ; att göra en 

rekrytering eller att denna funktion inordnas av annan service och support 

funktion. Organisatorisk placering för Servicecenter är inte klart.  

 

Arbetsgivaren återkommer med mer information och kommer att kalla till en 

extra samverkan.  

 
 

§ 13 Arbetsmiljöfrågor 
Medarbetarenkät, Upphandlingen 
Vid samverkansmötet i december 2019 så lyfte de fackliga företrädarna upp att 
förvaltningssamverkan också är samverkansgrupp för Stab/ledning och 
Regionupphandling. Samverkansgruppen vill därför att samtliga medarbetarenkäter 
på avdelningarna inom stab/ledning och Regionupphandling ska redovisas i 
samverkangruppen. Först ut blir Regionupphandling.  
 
Regionupphandling överfördes organisatoriskt till Regionsservice 2011. 
Regionupphandlings dimensionering och ramar styrs av Regionkontoret.  
 
Torbjörn Svanberg redogjorde för utdrag ur planeringsanalysen och dialogen med 
Regionkontoret avseende dimensioneringen av verksamheten.  
 
Madelene Winbo redogjorde för antalet ramavtal, antal anmodanden, annonserade 
RFI hearing, annonserade upphandlingar mm.  
 
Madelene Winbo redovisade avdelningens handlingsplan utifrån medarbetarenkäten 
2019. Den största förändringen ligger i att arbetsbelastningen är för hög för 
medarbetarna. Inom avdelningen finns olika funktioner och för att ta reda på vilka 
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funktioner som upplevs ha hög arbetsbelastning har Madelene Winbo har haft 
enskilda samtal. 
 
Upphandlare, materialkonsulent och jurist har störst arbetsbelastning.  
Registervård har stor arbetsbelastning. Beställarservice och verksamhetsutvecklare 
har rimlig arbetsbelastning.  
 
Samverkansgruppen hade dialog om de planerade aktiviteterna som medarbetarna 
ihop med chefen ska genomföra under 2020. Dessa aktiviteter/åtgärder kommer att 
följas upp vid samverkansgruppens möten i maj, september och december. 
 
 

§ 14 Övriga frågor 
Transporter av avlidna, Hallands Sjukhus Halmstad  

Charlotte Karlsson, Kommunal, informerade att vaktmästarna på avdelningarna har 

tidigare kört avlidna till bårhuset och det gäller inte från 1 januari utan då ska 

avdelningarna själva göra detta. Det är ett stort bekymmer för vårdavdelningarna.  

 

Skanningen  

Maj-Lis Adolfsson, Vision, tog upp frågan att det har fattats ett beslut att Skanningen 

ska sitta kvar i nuvarande lokalen och undrar om det ska vara en skyddsrond. 

 

Torbjörn Svanbjörn informerade att beslut inte har fattats att Skanningen ska vara 

kvar i samma lokaler. Arbetsgivaren återkommer i ärendet. 

 

 

§ 15  Nästa möte: Onsdag 4 mars 2020 kl. 08:30 – 11:00.  

 

 

Vid protokollet: 

 

   

……………………………..  

Svetlana Kontic 

HR-chef/Sekreterare 

  

 

Justeras för arbetsgivarparten: 

 

 

…………………………………...  

Torbjörn Svanberg, förvaltningschef  
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Justeras för arbetstagarparten: 

(Justeras via epost till Svetlana Kontic och skrivs under vid kommande möte) 

 

 

 

………………………………… ………………………………………… 

Maj-Lis Adolfsson, Vision  Charlotte Karlsson, Kommunal 

 

 

 

………………………………… 

Dragica Grahovac, SACO 


